
Zvončkarji se uče stenografije
Preden danes nadaljujete. drafii Zvon- Samoglasnik o pa lahko pri znakih, ki

čkarji, vzemite vse letošnje številke naSe- so na desno zaokroženi. pišemo kar v znak
ga lista in ponovite vse. kar smo se do tako. da zapotezo raz&irimo, s tem pa dva
zdaj učili. Samoznake pa naj vam kdo na- snaka stopimo v en znak. kar imenujemo
rekuje, da se dobro prepričate, ati jih res stapljanje (kakor rj, nj!),
z n a t e - Prav tako stapljamo tudi r in rj; pošev-

Ce ste ponovili vse dosedanje gradfvo, n a &rta &e i z h o i u r a z i i k u j e s e od o v tetn,
pa nadaljujmo t novimi znaki. k e r j m a v nietku senčnico.

Črka j ima tudi dva znaka kakor v, to t . .
. . . . ,. , ™, , . , . Izbočenje podaljšamo tudi pn znakih,sta tenki m sencnati znak. Tenki znak je , . . . . . _.. f , , * i - , . J . ki so zgoraj zaokroženi, da s tem označimojftko poševna crta, ki se zacne na osnovnici, ™, . . samoglasnik o.m se konča na nadčrti. Tenki znak se ne

da ojačiti in samoglasnik a moramo z lflst- Z n f l k k s e P o v e č a v s«dnJi ^nak, ka-
nim znakom izpisati. d a r o z n a « i m o o; istotako tudi znak s.

Senčnati j ima pa predpotezo, navzdol- Samoglasnik o oznaČimo torej na veČ
no senfinato trto in zapotezo in je srednji nadinov. Pti prvem primeru smo o izpiaali,
znak. Samoglasnik a ojačimo na senčnati potem smo ga v spodnji znak staptjali in
črti. Uporabljamo iahko potjubno tenki ali nazadnje smo ga označili z razširjenjem
senčnati j, vendar pišemo po večini tenki prej§njega znaka.
j, ker je krajši in ga zaradi tega hitreje .
pišemo. Le kadar sledi j-u samoglasnik a,
pišemo raje sentnaii /', da n v anaku oia- ~f 7i T ~71
žimo. Če sta v besedi dva j . pišemo prvi ^ * ^**—'•' f A ' s [ * ' */(™i—
senčnati /, drugi pa tanki /. .

Pri končnem zlogu pa j izpuščamo, če
je med dvema samoglasnikonia. "7 7* 1 V

f, ^ ^: , i . . i ; . ~

Primeri:
j . jek, jelen, jem, jesen. raj, _ _ ^ . ?—. -.
j , jelen, jarek, jama, jasen, jak, ( A. ( /\* ^ ( r* /( .
jej. sejem. jed, rejen,
vaa (vaja), raa (raja), daa (daja), nagua

(nagaja), laa (laja), jaa (jaja), maa (maja). Primeri:
Samoglasnik o je polkrog, ki je zgoraj o. oda, omara, opal, omen,

odprt, in je tenka poteza. O \ začetku be- bo. do. mo. lo, no, njo, mno, vo (za-
sede vedno izpišemo s svojim znakom. Cetni in srednjl v).
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ro, rjo, boben, voda, dotna, rooda, rod, mnogo je mno na osnovnici. Če ie zdru-
rjove, levo, nos, žen z naslednjo besedo, se o izpusti. N. pr.

po, go, ko. so, lepo, tfod, sol, korak. mnogbeseden.
sod, som, opora, kako, tak. je k na nadčrti.

doba, domneva, (oj, moka, jemo. i a k a Je k a D a nadčrti.
'oifco/ je koj na nadčrti.

s y / / ^ ^s- i y tako je ko na nadčrti.
lahko je /a/co na oenovnici.

~ r ""• 1 * ' ' 7 ' safro ali sebof je »o, to je s kot srednji
znak na osnovnici.

i ^t_, / potreba pišetno poba na osnovnici.
^ T ~Y~ ^ potreben pišemo poben na osnovnici.

, ™, r^ , r » » — Vaja: kaj dela ded. Ne vem. kaj naj
vam dam. — Ne daj se varati. — Treba

/- nam je denarja. — Treba je, da delam. - -
— ^ — ^ 1 ^ * ' ^>A*£ ±-2 ^ 2 — — Danes je lepa vaja. — Vem, da je slovo

, • , , . 7— jemala. — N e boj se. — Opomn(i) me. —
Sosed je napeljal vodo na polje. — T a k a

*~" "" " beda je. — T a k o i ie bil doma. — AH s o
_ £ - . fcZJL- ^ ,. . . f\ ^\ njega varali. — Saj ic bilo jako lepo. —

V . \7/T7,v. ' i__ Pomagaj nam. — Ded rjove. — Dela rov.
—• Ni bilo mame doma.

f\- r\ ~

je (pomožnj glagol 3. oeeba edn.) piše-
mo tenki j na nadčrti. Veže se s samozna-
kom bil. Primeri: je. je bil, bil je. bila je, iy
je ""•• f,M /:„ .Af.-r/t.e.

se je pisemo skupaj na nadČrti. tu se
•veže se s pomožnim glagolom /e namesto —
s prejšnjo bescdo. -- {.

treba je ba na nadčrti. Xff " -. / / - > / Y\, L~
fe ireba sta / in ba zdruiena na nadirti.
treba /e sta ba in / združena na nadčrti.
jaz pišem jas na osnovnici. *$£ ^ - — .-., _ _ 1 . — .
jako pišetn fak n a oenovnici. - ^ ^ * ( A v l> L £ _
bilo je /o na nadčrti.
/e bilo sta /ein /o na oadžrti združena. , ' /^/ >
bilo je je loj na nadČrti. ~^~l C/\ ^* J C\
ni bilo je nto na nadčrti.
Jo je o na nadčrti. *-
niso sta n in o združena na nadčrti. ^*-"
niso 6i7e je n-^a + le na nadčrti. «t'"* /••> .. 1 - } 1 7 \./l.
so bila je ola na nadčrh".
niso bila \e n + ola na nadČrti.
s/owo je vo na nadčrti. , . . *•*-••'„ •>—«—
« . je m o n a n a d 5 r t i . / ^ V . . - ^ i > . - 7/f.f//.-
nismo je mno na nadčrti. •

l & l



Piši za vajo na stenoftrafijo: Osem nas Ded je mnogobeseden. Tako ni bilo treba
je bilo doma. Kako dolflo so delali omaro. dela-ti. Kako olje je doma. Roko vam da
NflTobe je nared-il. Moj god je danes. Ta- v slovo. Ada nese jed scboj. — K*i je
ka scpara je bila. Lahko damo konja. Tre- rek-el ded.
ba nam je pomaga-ti. Jesen \e bila lepa.


